

Short Description of خالد حمزه احمد نحاس

Bachelor`s Degree in Engineering, University of Washington (Seattle) 1971, Master Degree Engineering Oregon State University 1972, And PhD. in Engineering Economic Systems, Stanford University (California) 1977. He also holds several positions Chairman of the boards of Directors of Bin Laden International Co, Vice Chairman of the Board, Clariant Co (a Swiss joint stock CO), Member of the boards of Directors of Arsh Capital, And Methaq Investment Holding CO, and Saudi Basics Industry Corporation (SABIC) , and Member of the Supervisory Committee of the Saudi Bin Laden Group CO. He has many Experiences in field of Real Estate investment and financial investment.

Short Description of سامى سعيد عبدالله النبهانى

Bachelor's Degree of Accounting in Commerce and Economics from Sultan Qaboos University. He has many courses and training in the field of Business administration and Economics and has experience in finance, Marketing, Sales, Real Estate investment and financial investment. Business Development Manager (BDM) at Al Madina Real Estate Company SAOC. He has been working in this field since (2005) and has experience and skills in Al Madina Real Estate SAOC. He also holds several positions on the boards of directors of Al Madina Hotels and Resorts SAOC, Al Basaateen Development SAOC, and Al Ansab Development SAOC, and Edara Real Estate L.L.C.

نبذة مختصرة عن المترشح: خالد حمزه احمد نحاس

حاصل على بكالوريوس هندسة من جامعة واشنطن (سياتل) 1971, وماجستير هندسة من جامعة ولاية أوريجون 1972, وكذلك دكتوراه هندسة الأنظمة الاقتصادية من جامعة ستانفورد (كاليفورنيا) 1977. يشغل عدة مناصب في مجالس إدارة الشركات ومنها رئيس مجلس إدارة شركة بن لادن العالمية, ونائب رئيس المجلس شركة كلارنيت (شركة مساهمة سويسري), وعضو مجلس إدارة شركة ارش المالية وشركة الميثاق الاستثمارية القابضة والشركة السعودية للصناعات الأساسية (سابك) وعضو اللجنة الاشرافية لشركة مجموعة بن لادن. وله اخبرات عديدة في مجال الاستثمار العقاري والاستثمار المالي.

نبذة مختصرة عن المترشح: سامى سعيد عبدالله النبهانى

حاصل على بكالوريوس محاسبة في التجارة والاقتصاد من جامعة السلطان قابوس. كذلك حاصل على العديد من الدورات والتدريب في مجال إدارة الاعمال والاقتصاد ولديه خبرة في المالية والتسويق والمبيعات والاستثمار العقاري والاستثمار المالي. يعمل حالياً في شركة المدينة العقارية ش.م.ع.م كمدیر تطوير الاعمال (BDM) ولديه خبرات ومهارات في هذا المجال، كما يشغل عدة مناصب في مجالس الادارة في كل من شركة المدينة للفنادق والمنتجعات ش.م.ع.م، شركة البساتين للتطوير ش.م.ع.م، شركة الانصب للتطوير ش.م.ع.م وشركة الإدارة العقارية.



نتقدم بثقة
Moving Forward
with Confidence

Muscat Clearing & Depository (S.A.O.C)
مسقط للمقاصة و الإيداع (ش.م.ع.م)



